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Styrelsemöte 2012 09 26 kl. 18.00 – 19.00   Plats: Kungsbacka IF klubbstuga  

 

Närvarande: Ledamöter: P-A Ekblad Åsa IF, Åke Eliasson Kungsbacka IF, Linda Brixvik 

(för Niklas Lagergren) Sandlyckan/Kullavik IF, Bertil Andersson, Onsala BK, Johan Gomez, 

Onsala BK Ersättare: Jonny Sporrong Särö IK, Eva Jarl Anneberg IF, Adjungerad: Stefan 

Friberg Tölö IF, 

 

Ej med: Ledamöter: Lennart Skarlöv IFK Fjärås, Peter Grönlund Tölö IF, Håkan Ågren 

Lerkils IF. Ersättare: Gunilla Gustafsson Frillesås FF, Anna Hilbertsson Löftadalen 

Adjungerad: Per Skörvald Särö IK 

 

1. Mötet öppnandes av ordförande PA Ekblad 

PA hälsade välkommen men meddelade samtidigt att han måste lämna möte senast 

18.30. Eftersom flera ledmöter ersättare dessutom meddelat förhinder beslöt mötet att i 

stort sett gå igen på rapporten från PA och ÅE´s möte med Fritid, Lars Nyström, 

Marie Persson och Robert Andersson, tidigare under dagen och att resterande punkter 

får anstå till nästa styrelsemöte. Rapporten redovisas under respektive punkt från den 

utsända dagordningen och under punkt 11.  

 

2. Val av justerare 

Inget beslut 

 

3. Förra mötesprotokollet  

Inget beslut. 

 

4. Godkännande av dagordning 

Inget beslut 

 

5. Ekonomisk rapport (SF) 

Likviditeten är god. Kostnader och intäkter löper enligt budget. Överskott från 5-

manna-sammandragningarna skall fördelas på deltagande klubbar enligt 

överenskommelse. 

 

6. 5-mannaspel 

Möte med Fritid: 5-mannamål finns med budget för 2013. Speldag för sammandragen 

bör inte läggas senare än 15 september eftersom gräsplanerna kan stängas. Planerade 

seriematcher flyttas då till konstgräset och har förtur.  

 

Jan Pettersson, Sandlyckan-Kullavik IF har lämnat in en motion till HFF 

representantskap om att 5-mannamål skall användas vid 5-mannaspel. Innehållet gillas 

av styrelsen och klubbarna uppmanas ta del av motionen inför representantskapet. 

Jannes övriga frågor tar vi upp nästa möte. 

 

7. På Plan gruppen  

Möte med Fritid: Ambitionsträning tisdag/torsdag, som föreslogs på Fotbollsträffen 

den 17 sept. tas upp med tränarna innan beslut. Fritid undersöker möjligheterna att 

erhålla aktivitetsstöd till KGFS för de spelare som deltar. En förutsättning är att  

närvarande registreras i systemet som egen grupp. 
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8. Utanför Plan gruppen (SF) 

Renova är huvudsponsor för KGFS även 2012.  

 

9. HFF info 

Ingen rapport 

  

10. Verksamhetsplan 2012 avstämning (alla) 

Tas upp nästa styrelsemöte 

 

11. Rapport från möte med Fritid (PA/ÅE) 

a. Anläggningsråd 

Fritid bjuder in en representant från varje klubb att ingå i anläggningsråd. Det 

skall träffas 2-3 gånger per år och dessutom kommunicera via mail. 

Rådets aktiviteter stäms av på KGFS styrelsemöten. 

 

b. Konstgräsplaner 

Lerkil är sista planerade 11-manna utbyggnaden. Därefter planeras 

utbytes/underhåll. 

I Kullavik planeras (medel begärda i budget för 2013) att anlägga en konstgräs 

”spontanidrottsyta”, storlek 7-manna, som då ej kan bokas vi Fritid.  

Unisport, konsult/anläggare av konstgräsplaner skall göra en analys av alla 

planer och förslå åtgärder för underhåll. 

Underhålls/driftkostnad för en konstgräsplan ungefär lika som en gräsplan 

detta kommer att följas upp under 2013. 

Sista dag för anmälan av tider för våren flyttas från 15/10 till 1/11. 

 

c. Gräsplaner 

Kartläggning av status för alla planer skall påbörjas för att planera långsiktigt 

underhåll, dränering, omläggning mm. 

 

d. Ledarträffar/styrelsemöten 

Fritid önskar bli inbjudna till klubbarnas ledarträffar och styrelsemöten, helst i 

början av säsongen. 

 

12. Skrivelse till HFF - tvådomarsystem vid alla 11-mannamatcher (SF) 

Inget nytt beslut.  

 

13. Ungdom/dam/herrfotboll i framtiden 

Tre utredningar om utvecklingen av ungdoms-, dam- respektive herrfotbollen har 

genomförts av HFF. De är utsända till klubbarna och finnas på HFF hemsida. Mötet 

diskuterade begränsningen för ungdomslagen att anmäla sig för spel utanför Halland. 

Stefan tar fram ett förslag  

 

14. SM i Futsal 2014 

Möte med Fritid: Fritid är positiva till ansökan under förutsättning att det inte krockar 

med annat nationellt program. 

 

15. Kickoff inför fotbollsåret 2013 (PA) 

Erbjudande sänds ut till alla klubbar 
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16. Övrigt 

 

a. Protokoll 

Marie Persson, Fritid, får kopia på kallelse/protokoll från KGFS styrelsemöten. 

 

b. Möte med politiker 

Inför valet 2010 bjöd Hallands idrottsförbund intill samtal med politiker i 

kommunen. Åke kontrollerar möjligheterna till ett samtal i halvtid.  

 

17. Nästa styrelsemöte 24 oktober kl. 18.00 hos Särö IK  

 

18. Mötet avslutas 

 

 

 

…………………………………….  …………………………………….  

PA Ekblad, ordförande   Åke Eliasson, sekreterare 

 

  

   

 

 

 

 

 


